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متن پرسش

سلام استاد: من حدود یک ماه بود دنبال خونه میگشتم که انتهای ماه دیگه برم با خانومم زندگی

کنیم. تو این مدت کلی خونه هایی رو دیدیم که اصلا مناسب ما نبود، هم قیمتش و هم خود خونه ها

گاهی بیخود بودن. امروز یه خونه ای رو با صاحبش صد در صد کردیم. همه خوشحال و شادان علی

الخصوص پدرم که یه باری رو از دوش خودش برداشته میدید. چون خیلی زحمت کشیده بود این

یک ماه ولی بی نتیجه، وسط خوشحالی ها یه دفعه بهم پیام داد صاحبخونه که با خانواده اش

مشورت کرده و اونا رضایت ندادند. واقعا تا حالا درک نکرده بودم سنت ابتلا رو نمیفهمیدم سختیش

رو. الان یه چیز برای من گنگه. اگه خدا عاشق ماست واقعا چرا ما رو مبتلا میکنه؟ مگه عاشق راحت

معشوق رو نمیخواد؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: عاشق حتماً راحتی معشوق را میخواهد ولی در کورهی ابتلاء، زندگی او را با

جدّیت بیشتر آشنا میکند تا از آرزوهای دنیاییاش بکاهد و بیشتر با جهانی که معنویت در آن جلوه

دارد، بهسر ببرد و البته که بالاخره این مشکلات را خودش حل میکند. موفق باشید


